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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

Protokół nr L/22 

Zdalna L Sesja w dniu 5 maja 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 5 maja 2022 o godz. 13:40, a zakończono o godz. 15:34 tego samego dnia. 

Nastąpiła przerwa w obradach o godz. 13:56, a zakończono o 14:06. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Kawalec – Przewodniczący Rady 

2. Stanisław Borkowski  

3. Janusz Dziarski  

4. Artur Fojt  

5. Michał Gołąb  

6. Bartosz Granat  

7. Jarosław Iskra  

8. Stanisław Jastrzębski 

9. Kamil Jeżyna  

10. Wacław Kwiek  

11.  Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło   

17. Anna Wróbel  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
Skarbnik Powiatu – p. Artur Michałuszek 

Obsługa Prawna Starostwa – mec. Marcin Cichy. 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący otworzył sesję Rady Powiatu Wołowskiego oraz zarządził sprawdzenie 

kworum. 

 

Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych. Przewodniczący uzasadnił potrzebę 

zwołania sesji w trybie zdalnym. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula 

Wojtyło 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wróbel  

 

Rada 16 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 

się przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

3.  Przyjęcie protokołu z XLIX sesji. 

 

Protokół zostanie przedstawiony na kolejnej sesji. 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie.  
 

Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do następnego punktu.  

 

5. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały 

V/34/15 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  

p. Skarbnik przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Obsługa prawna przedstawiła stanowisko w sprawie.  

Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę w obradach z uwagi na problem z fonią.  

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

p. Z. Posacki zapytał, czy dodatek do diety jest zabroniony? Nadto w § 1 projektu uchwały 

jest wskazana uchylona podstawa prawna. 

Obsługa prawna - nie ma potrzeby zmiany podstawy prawnej p. uchwały. Przedstawiono 

orzecznictwo w sprawie diet. Dieta rekompensuje zwrot kosztów podróży.  

p. Stanisław Borkowski nadmienił, iż praca w komisji skarg, wniosków i petycji wiąże się z 

częstymi wyjazdami i spotkaniami. Dodał, że rozpatruje sprawy z wielkim zaangażowaniem.  

Obsługa prawna - wspomniane wyjazdy mogłyby być kwalifikowane i rozliczone jako podróż 

służbowa. Przewodniczący Rady jeżeli uzna za zasadne kieruje w delegację. Wymaga to 

spełnienia procedury wynikającej z rozporządzenia.  

p. K. Jeżyna wskazał, iż komisja budżetu opiniowała przedmiotowy projekt. Była dyskusja na 

ten temat. Wspomniał o rozmowie sprzed roku oraz wątpliwościach dot. przedkładanych 
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oświadczeń. Zadeklarował, iż wystąpi z interpelacją do starosty w sprawie przedstawienia 

kalkulacji podwyżek diet oraz kosztów dla powiatu. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż były rozmowy na temat podniesienia diet radnym. 

Zdanie radnych było takie, by nie podwyższać diet. Dodał, iż nie widzi potrzeby powrotu do 

rozmów z uwagi na obecną sytuację finansową Powiatu.  

p. Wacław Kwiek dodał, iż toczyły się w tej sprawie dyskusje. Jednak sytuacja zmienia się 

pod kątem finansowym. Nastąpił wzrost kosztów, inflacja i obniżono diety radnym ze 

względu na miejsce zamieszkania. Radny wykonuje czynności w terenie i korzysta z 

własnego środka transportu. Poparł wniosek p. K. Jeżyny. Zaproponował spotkanie w sprawie 

z prezydium rady, starostą, skarbnikiem oraz przewodniczącym komisji budżetu. 

Przewodniczący przychylił się do propozycji i zaproponował spotkanie w przyszłym 

tygodniu.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie:  
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały V/34/15 Rady 

Powiatu Wołowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych z autopoprawką. 

  

Wyniki głosowania  

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , 

Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Anna Wróbel  

PRZECIW (1)  

Wacław Kwiek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Borkowski, Stanisław Jastrzębski, Zbigniew Posacki 

 

Rada 13 głosami „za”, przy jednym głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały V/34/15 Rady Powiatu Wołowskiego w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych z autopoprawką. 

 

6. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

 

p. Starosta poinformował o bieżących sprawach Powiatu. Przedstawił dane statystyczne dot. 

uczniów przystępujących do matury.  

 

7. Informacja przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wobec brak spraw przystąpiono do kolejnego punktu. 
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8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

p. W. Kwiek zwrócił się do przewodniczącego o zwołanie posiedzenia prezydium rady w 

określonym terminie.  

 

p. Z. Posacki zapytał o podjęte działania w sprawie kursów Lubiąż - Brzeg Dolny? Dodał, że 

rodzice oczekują decyzji. 

 

Wicestarosta J. Iskra – odparł, iż nie ma decyzji w sprawie. 

 

p. Z. Posacki zapytał, czy będzie kontynuacja działań? 

 

Wicestarosta J. Iskra – rozmowy trwają.   

 

p. S. Borkowski zapytał o zmianę nawierzchni drogi od Iwna w kierunku Wińska.  

Czy będą łatane dziury i kiedy?  

 

Wicestarosta J. Iskra - został rozpisany przetarg. Harmonogram prac posiada ref. utrzymania 

dróg. Zobowiązał się przesłać harmonogram radnym.  

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Wobec braku głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

10. Wolne głosy, komunikaty. 

Wobec braku głosów, przystąpiono do następnego punktu. 

11. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady L Sesji Rady Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

Przygotował(a): Marta Drabik 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


